
Referat af bestyrelsesmødet den 22/04-2025 hos Jesper (21) 

Fremmødte: Jesper (21), Allan (31), Kim (9), Brian (41) 
 

• Vi planlagde generalforsamlingen, som afholdes den 19/6 klokken 19.00 på Jespers (21) 

terrasse og mindede os selv om, at vi skal nå at finde en revisor inden da. Efter 

bestyrelsesmødet talte Brian med Henning (2), som meldte sig         

• Jesper informerede om, at vi skal til at betale ejendomsskatter af fællesområderne, men det 

er uvist, hvor meget vi kommer til at betale 

• Jesper informerede ligeledes om, at nogle andre grundejerforeninger har undersøgt 

forsikringer og tilbudt os at komme med på et fællesmøde. Vi mener umiddelbart, at vore 

forsikringer er fornuftige, men Jesper dukker alligevel op og hører, hvad de har at sige 

• Vi har også fået et tilbud om revneforsegling af asfalt, og vi mente i første omgang, at det 

ikke var nødvendigt, men da vi fik kigget nærmere på asfalten, så ombestemte vi os, og vi 

tager kontakt til firmaet, som har givet os tilbuddet 


